
اخبارخبر كوتاه
مهندس قاسمی،شهردار زرگرشهر:

شهرداری ها؛ پیشران دستگاه های خدمات رسان در کشور هستند

ظرفیت ذخیره انرژی برق آبی استان مركزی۶ هزار مگاوات افزایش یافت

تابستانی گرم در انتظار گلستانی ها؛ اعمال خاموشی در صورت عدم مدیریت مصرف برق

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان:

نیروگاه های کوچک مقیاس در گلستان وارد مدار می شوند

شهردار زرگر شهر گفت: آتش نشانان این شهر 
به  این شهرداری،  تاسیس  زمان  از  بار  اولین  برای 
لباس آتش نشانی مجهز شدند.مهندس قاسمی در 
وارش  بیان داشت: گردهمایی”  اهالی رسانه  جمع 
شهرداری  خلاقیت  با  که    “ شهرم  برای  مهربانی 
شرایط  به  توجه  با  شهر   زرگر  اسلامی  شورای  و 
: در  اقتصادی  جامعه برگزار شد  و اوضاع موجود 
از  که  نشانی  آتش  واحد  کمبودهای  رفع  راستای 
که  شد  برگزار  بودند،  محروم  نشانی  آتش  لباس 
امر  این  خیرین  همراهی  و  کمک  با  خوشبختانه 
نیک  خیرین  حمایت  از  دارد  جا  گردیدکه  محقق 
در  بابل  مردم  نمایندگان  مشارکت  نیز  و  اندیش 
مجلس در کمک به تجهیز بخش آتش نشانی تقدیر 
نمایم.وی با اشاره به اینکه آتش نشانان شهرداری 
زرگرشهر با کمترین امکانات، خدمات حداکثری در 
سطح شهر و جمعیت 60 هزارنفری بخش لاله آباد 
ارائه می دهند، اظهار داشت :آتش نشانی زرگر شهر 
علیرغم نداشتن  امکانات و تجهیزات از جمله لباس 
که یکی از نیازهای اولیه این واحد است، عملیات 
هایش را هیچ وقت متوقف نکرد.شهردار زرگرشهر 
با اعلام مساعدت 180 میلیونی خیرین و همچنین 
سوی  از  نشانی  آتش  لباس  دست  دو  خرید  قول 
اسلامی  شورای  مجلس  در  بابل  مردم  نمایندگان 
گلریزان  جشن  در  ریال  میلیون   300 قیمت  با 
تومان  میلیون   100 مقدار،  این  از  شد:  یادآور 
یک  و  نشانی  آتش  لباس  دست   6 خرید   صرف 
نشانی  آتش  مختص   ISTIL  420 برش  دستگاه 

تلاش  اینکه  بیان  با  سپس  قاسمی  شد.مهندس 
تا نگاه خیرین  این بود  ما در برگزاری این مراسم 
تا  و  نماییم  معطوف  آبادانی  و  عمران  به سمت  را 
حدود زیادی موفق بودیم، افزود: به زودی “کمیته 
خیرین عمران و آبادانی زرگر شهر” با هدف فرهنگ 
سازی مشارکت مردمی شکل خواهد گرفت.شهردار 
زرگرشهر ادامه داد: اگر قرار است توسعه یک شهر 
زیرا   بیایند  کار  پای  باید  شهروندان  گیرد،  شتاب 
ولی  باشد  توانمند  هم  چقدر  هر  شهرداری  یک 
شهروندانش در حاشیه باشند، آن شهر رشد و نمو 
نخواهد کرد.مهندس قاسمی افزود: عوارض سالانه 

شهرداری حداقل چیزی است که شهروندان باید به 
خاطر رفاه و دریافت خدمات بیشتر به شهرداری ها 

پرداخت کنند.
وی با نگرانی از وضعیت درآمدی شهرداری ها 
با  تاسیس، گفت:  تازه  های  به خصوص شهرداری 
توجه به شرایط اقتصادی موجود، وضعیت درآمدی 
نامطلوبی قرار دارد ضمن  شهرداری ها در شرایط 
افزایش  و  دارایی  و  تملک  اعتبارات  از محل  اینکه 
افزوده در سال 97، مبلغ ناچیزی به شهرداری ها 
تخصیص یافت.شهردار زرگرشهر رسیدن شهرداری 
ها به درآمد پایدار را یکی از مهمترین علل موفقیت 

متاسفانه  کرد:  عنوان  و  دانست  شهری  مدیریت 
مدیریت  لایحه  و  شهری  یکپارچه  مدیریت  لایحه 
درآمد پایدار حدود بیست سال است در راهروهای 
با  قاسمی سپس  مجلس خاک می خورد.مهندس 
اعلام اینکه کار ساخت پروژه المان برنج زرگرشهر 
با برآورد هزینه 3 میلیارد ریال به زودی آغاز می 
هزینه  تمامی  تا  است  این  ما  تلاش  گفت:  شود، 
احداث این المان با مشارکت مردمی تامین گردد.
وی با اشاره به نقش تاثیرگذارساخت این المان در  
المان  داشت:   اظهار  منطقه،  برنج  وضعیت  تحول 
برنج در ایجاد بازار رقابتی برنج لاله آباد و شهرستان 
بابل در سطح استان و کشور بسیار کمک خواهد 
موثر  عامل  دیگر  را  ها  برگزاری جشنواره  کرد.وی 
و  کرد  ذکر  آباد  لاله  منطقه  برنج  برندسازی  در 
ابراز داشت: شهرداری زرگر شهر در سال گذشته 
با حمایت فرمانداری و جهاد کشاورزی بابل اولین 
باکیفیت  تداوم  لذا  کرد.  برگزار  را  برنج  جشنواره 
برگزاری سالانه جشنواره برنج  در سطح ملی یکی 
از انتظارت ما می باشد. مهندس قاسمی در پایان 
از حمایت و نگاه مثبت  مهندس ولی زاده فرماندار 
اقماری  های  به خصوص شهرداری  نهادها  از  بابل 
مشکلات  حل  در  وی  مجدانه  پیگیری  و  تلاش  و 
و رفع موانع موجود قدردانی کرد.گفتنی است در 
پایان این نشست که تعدادی از خیرین و پرسنل 
لباس خریداری شده  داشتند،  نشانی حضور  آتش 
عملیات آتش نشانی رونمایی شد و آتش نشانان با 
اهدای گل از حرکت ارزشمند خیرین تقدیر کردند.

مرکزی  استان  برق  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
گفت: ظرفیت ذخیره انرژی برق آبی این استان به 
دنبال بارش های فروردین ماه امسال 6 هزار مگاوات 
افزایش یافت. »محمد اله داد« عصر یکشنبه در جمع 
اصحاب رسانه در اراک، افزود: میزان مصرف انرژی 
الکتریکی خرداد ماه جاری در استان نسبت به ماه 
های قبل 13 درصد افزایش داشته و با وجود اینکه 
ظرفیت تولید انرژی برق آبی استان بالا رفته احتمال 
خاموشی در ساعات اوج مصرف وجود دارد.وی ادامه 
داد: مهمترین دلیل افزایش مصرف انرژی الکتریکی 
به دلیل ارزان بودن قیمت آن است چرا که قبض 
صادره برای مصرف کنندگان دغدغه آفرین نیست 
و این مهم شرکت توزیع برق را با مشکلات بسیاری 
مواجه کرده است.مدیرعامل شرکت توزیع برق استان 
کیلووات  هر  شده  تمام  قیمت  کرد:  بیان  مرکزی 
ساعت برق بیش از سه هزار ریال برآورد می شود در 
صورتی نرخ توزیع که هر کیلووات ساعت برق برای 
مصرف کننده 900 ریال است.اله داد اظهار داشت: 

هر انشعاب مشترکان شهری به قیمت 19 میلیون 
ریال به فروش می رسد در صورتی که قیمت تمام 
شده آن برای شرکت توزیع بیش از ۵0 میلیون ریال 
است و جبران این اختلاف قیمت از محل اعتبارات 
داخلی وزارت نیرو است.وی، مطالبات شرکت توزیع 
برق استان مرکزی از مشترکان را بیش از یکهزار و 
600 میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: بیشترین طلب 
به  دولتی  نهادهای  و  بزرگ  صنایع  از  شرکت  این 
خصوص شهرداری ها و شرکت های آب و فاضلاب 
توزیع  شرکت  است.مدیرعامل  روستایی  و  شهری 
مگاوات  هزار   60 از  کرد:  بیان  مرکزی  استان  برق 
معادل  مگاوات  ثبت شده در کشور 22 هزار  پیک 
30 درصد مربوط به سیستم های سرمایشی است و 
تنها راه کاهش این مصرف چشمگیر فرهنگ سازی 
از  الگوی مصرف است.اله داد گفت: بیش  و اصلاح 
کشور  وارد  امسال  گازی  کولر  دستگاه  هزار   300
شده که برای تامین برق مورد نیاز آنها باید سه هزار 
مگاوات نیروگاه جدید ایجاد شود.وی افزود: ساعات 

اوج مصرف اداری از 11 تا 1۵ و ساعات اوج مصرف 
کشاورزی از 12 تا 16 تنظیم شده و در صورتی که 
و  داده  کاهش  را  آبیاری  ساعت  این  در  کشاورزان 
شود  مدیریت  مطلوب  شکل  به  نیز  اداری  مصرف 
پیدا  کاهش  خاموشی  درصد  هزینه  کاهش  ضمن 
می کند.مدیرعامل شرکت توزیع برق استان مرکزی 
مهمترین دلیل سرقت کابل های برق را مشکلات 
اقتصادی و معیشتی عنوان کرد و گفت: با توجه به 
افزایش قیمت مس این مهم در سیال های گذشته 
اما جایگزین سیم های  داشته  افزایش چشمگیری 
این  کار  دستور  در  سرقت  کاهش  برای  آلومینیوم 

شرکت قرار دارد.
نیز  ملی قبض سبز  داد در خصوص طرح  اله 
گفت: این طرح از مهرماه امسال به صورت آزمایشی 
در استان مرکزی کلید می خورد و در این فرآیند 
قبض کاغذی حذف و با دریافت شماره تلفن های 
همراه مشترکان، اطلاعات مصرف از طریق پیامک 
مشترکان  و خدمات  فروش  شود.معاون  می  ارسال 

 723 گفت:  نیز  مرکزی  استان  برق  توزیع  شرکت 
هزار و 340 مشترک خدمات برق این استان استفاده 
می کنند که ۵92 هزار و 638 مشترک خانگی، 28 
مورد   117 و  هزار   10 عمومی،  فقره   ۵67 و  هزار 
کشاورزی، 7هزار و 3۵۵ مشترک صنعتی، 80 هزار 
انشعاب  و ۵22 موردسایر مصارف و 4هزار و 141 
در  افزود:  شمسی«  است.»حسین  معابر  روشنایی 
برای  و  دوره   6 عادی  مشترکان  برای  سال  طول 
مشترکان دیماندی 12 دوره قبض و در طول سال 
که  می شود  برق صادر  قبض  هزار  و۵00  4میلیون 
در سال های گذشته برای کاهش مصرف کاغذ سعی 
شده از حداقل فضای ممکن برای صدور این قبوض 
استفاده شود.حدود 700 هزار مشترک برق در استان 
مرکزی وجود دارد که برق آنان از 16 هزار دستگاه 
ترانسفورماتور، 20 هزار کیلومتر شبکه و 4۵ پست 
فوق توزیع تامین می شود.استان مرکزی با دارا بودن 
12 شهرستان دارای بیش از یک میلیون و 400 هزار 

نفر جمعیت است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان با 
اشاره به احتمال افزایش دمای هوا در تابستان امسال 
نسبت به سال قبل گفت: اگر مدیریت مصرف نداشته 
شد.،  خواهیم  مواجه  مکرر  خاموشی های  با  باشیم 
علی اکبر نصیری ظهر امروز در جلسه شورای اداری 
استان اظهارداشت: برای جلوگیری از خاموشی های 
متعدد در بخش خانگی و صنعتی در روزهای گرم 
سال، شرکت توانیز از اکنون اقدامات موردنیاز برای 
مدیریت مصرف را آغاز کرده است.وی گفت: حدود 
چهار هزار مگاوات کمبود برق در کشور داریم که 
قرار شده است با تعیین سقف پیک برای استان ها 
از خاموشی های گسترده جلوگیری شود.مدیرعامل 

شرکت توزیع نیروی برق استان با بیان اینکه همه 
بخش ها از جمله صنعت و کشاورزی نیز باید برای 
باشند،  داشته  را  لازم  همکاری  مصرف  مدیریت 
گفت: 80 درصد مشترکان استان در بخش خانگی 
هستند که ۵0 درصد مصرف استان مربوط به این 
بخش است.وی خاطرنشان کرد: در خوشبینانه ترین 
حالت شرایط سال گذشته را خواهیم داشت ضمن 
سال  به  نسبت  امسال  تابستان  شدن  گرم تر  اینکه 
گذشته به ویژه در نوار شمالی استان دور از انتظار 
کمبود  به  توجه  با  کرد:  تأکید  بود.نصیری  نخواهد 
هوا  دمای  افزایش  و  کشور  در  برق  تأمین  و  تولید 
مدیریت  اگر  مصرف،  پیک  و  پیش رو  روزهای  در 

مصرف نداشته باشیم با خاموشی های مکرر مواجه 
شهرستان  هر  برای  داریم  بنا  امسال  شد.  خواهیم 
که  صورتی  در  تا  کنیم  مشخص  مصرف  میانگین 
افتاد  اتفاق  این شهرستان ها  در  موفق  بار  مدیریت 
آنان را در لیست خاموشی های احتمالی قرار ندهیم 
اعلام  استان  به  خاموشی  اگر  صورت  این  غیر  در 
شود در شهرستان هایی که عملکرد موفقیت آمیزی 
نداشتند، اعمال خواهیم کرد.وی با بیان اینکه سال 
در  برق  مصرف  میزان  خاموشی،  رغم  به  گذشته 
استان رشد یافت و به یک هزار و 336 مگاوات رسید، 
با اقداماتی از جمله تغییر ساعت کاری  باید  گفت: 
ادارات میزان اوج بار را به ساعت های دیگری جابه جا 

کنیم تا بخش خانگی با کمترین مشکل مواجه شود.
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان با تأکید بر تأمین 
برق مطمئن برای مشترکان خانگی خاطرنشان کرد: 
هزار   20 فرهنگ سازی،  اقدامات  بر  علاوه  امسال 
کولر گازی شهروندان را به صورت رایگان سرویس 
خواهیم کرد که تاکنون هفت هزار و 600 دستگاه 
کولر سرویس شده است. علاوه براین 10 هزار کنتور 
کنتورهای  و  تعویض  هستند  پرمصرف  که  آنالوگ 
دیجیتال جایگزین آنها می شود.وی یادآور شد: سال 
گذشته 2.۵ میلیارد تومان تخفیف به همه مشترکان 
که مدیریت مصرف داشتند، پرداخت شد که 849 

میلیون تومان آن مربوط به بخش اداری بود.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت: طرح توسعه 
نیروگاه علی آبادکتول و سیکل ترکیبی آن با انعقاد قرارداد با مپنا در 

سالجاری آغاز می شود.
علی اکبر نصیری در نشست خبری با اشاره به اجرای طرح توسعه 
نیروگاه علی آبادکتول و سیکل ترکیبی آن اظهارداشت: در سفر هیئت 
به  نیروگاه  این  بدهی های  تهاتر  برای  تفاهم نامه ای  استان  به  دولت 
بدهی  علی آبادکتول  نیروگاه  امضا رسید.  به  توانیر  با شرکت  بانک ها 
نیز  تومان  میلیارد  عین حال 400  در  و  داشت  بانک ها  به  سنگینی 
از شرکت توانیر طلبکار بود.وی با بیان اینکه افزایش ظرفیت نیروگاه 
علی آبادکتول بیش از یک هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری نیاز دارد، 
)و(  بند  از ظرفیت  نیروگاه  این  ترکیبی  برای سیکل  قرار شد  افزود: 
برای تهاتر بدهی ها استفاده شود و اواخر سال گذشته اوراق تسویه آن 
نهایی شد. با قراردادی که این نیروگاه با شرکت مپنا امضا خواهد کرد، 
عملیات اجرایی سیکل ترکیبی و افزایش حدود ۵00 مگاواتی تولید 

برق در این نیروگاه آغاز می شود.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
استان درباره نیروگاه های کوچک مقیاس نیز بیان داشت: مجوز ۵7 
مگاوات در شهرستان های آق قلا، گالیکش، گرگان، مراوه تپه و رامیان 
صادر شده است و تا تابستان سال آینده حدود 2۵ مگاوات آن وارد 

مدار خواهدشد.
به ویژه در شرق  وی درباره فرسودگی شبکه های برق گلستان 
استان گفت: تلاش کردیم از ظرفیت های قانونی در بودجه برای رفع 
مشکلات خطوط برق در شهرستان های گنبدکاووس، مراوه تپه، کلاله، 
گالیکش و مینودشت استفاده کنیم و هرساله نیز بخشی از این خطوط 
نوسازی می شود.نصیری با اشاره به آمادگی برخی سرمایه گذاران در 
زمینه تولید برق از پنل های خورشیدی در استان افزود: در سال 96 
نقاط مختلفی را برای استقرار پنل های خورشیدی در استان مشخص 
کردیم. براین اساس منطقه اینچه برون در آق قلا شرایط خوبی برای 
این کار دارد. بازگشت سرمایه برای سرمایه گذار در آن سال پنج سال 

این  در  کمتر  سرمایه گذاران  قیمت ها  افزایش  با  اما  می کشید  طول 
زمینه ورود می کنند.

صدور ماهانه صورتحساب بهای برق 
مشترکین پرمصرف خانگی شرکت توزیع 
نیروی برق مازندران از ابتدای خردادماه
از مشترکین  اطلاعاتی  بانک  تهیه  با هدف 
بر  نظارت  و  رسانی  اطلاع  مصرف،  پر  خانگی 
مصرف  صحیح  الگوی  رعایت  و  اصلاح  نحوه 
توزیع  و  قرائت، صدور  آنها،  از سوی  برق  انرژی 
صورتحساب برق مشترکین پرمصرف خانگی در 
ماه های خرداد، تیر، مرداد و شهریور به صورت 
به  و  محاسبه  واقعی  مصارف  براساس  و  ماهانه 
صورت قطعی صادر می شود.مهندس کیوان فرح 
غرب  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل  زاد 
به  توجه  با  گفت:  مطلب  این  اعلام  با  مازندران 
پرمصرف  مشترکین  قرائت  دستورالعمل  ابلاغ 
خردادماه  اول  از  ماهه  یک  صورت  به  خانگی 
سال جاری از سوی شرکت توانیر، شرکت توزیع 
نیروی برق غرب مازندران برابر این دستورالعمل 
در  که  پرمصرف  مشترکین  شناسایی  به  نسبت 
سال گذشته الگوی مصرف را رعایت نکرده اند، 
قبض  طریق  از  رسانی  اطلاع  به  نسبت  و  اقدام 
پیامک  ارسال  و  مشترکین  تمامی  مصرفی  برق 
کرده  اقدام  پرمصرف  مشترکین  برای  صرفا 
است. وی افزود: همچنین با تغییر جدول زمان 
بندی قرائت و استفاده از ظرفیت شماره برداران 
موجود، نسبت به قرائت مشترکین فوق برای بار 
اول اقدام شد.شایان ذکر است، در سایت شرکت 
نیز اطلاعات جامعی مبنی بر نحوه محاسبه برق 
مصرفی این دسته از مشترکین و پله های مصرف 

در اختیار بازدید کنندگان قرار داده شده است.

در آبفای جنوب غربی استان تهران انجام شد :
پایان عملیات حفاری و بهره برداری 1 

حلقه چاه در شهرستان بهارستان 
اسلامشهر-بهاره عشقی صابر-با صرف 
و  جاری  اعتبارات  محل  از  لازم  های  هزینه 
از  برداری  داخلی عملیات حفر و تجهیز و بهره 
یک حلقه چاه در شهر گلستان انجام شد . مدیر 
خبر  اعلام  با  بهارستان   شهرستان  آبفای  امور 
مهاجرپذیری  به  توجه  با   : داشت  اظهار  مذکور 
و گسترش حوزه جمعیتی و سکونتی و ساخت 
و سازهای صورت گرفته و از طرف گرمی هوا و 
افزایش مصرف آب آشامیدنی و ضرورت تامین و 
توزیع آب شرب شهروندان و مشترکین با کمیت 
و  و تجهیز  ، عملیات حفاری  و کیفیت مطلوب 
در  گلستان  شهر  در  چاه  حلقه  یک  اندازی  راه 
دستور کار قرار گرفته و به انجام و اتمام رسید . 
سید محمد رضازاده ضمن تشریح پروژه مذکور 
خاطر نشان ساخت : عملیات چاه تازه حفر شده 
در خیابان بنفشه 1 شهر گلستان با صرف هزینه 
های لازم از محل اعتبارات جاری و داخلی و به 
 ، زمین  تملک  از  اعم  پروژه  کل  اجرای  منظور 
حفاری ، تامین برق و تجهیز و ... از اواخر سال 
گذشته در دستور کار قرار گرفته و آغاز شد .وی 
امسال  نهایتا خرداد ماه  افزود:عملیات حفر چاه 
به اتمام و در مرحله بهره برداری و آزمایش پمپاژ 
ابدهی  و  پمپاژ  آزمایش  انجام  با  و   گرفت  قرار 
بیش از 20 لیتر در ثانیه آماده بهره برداری است 
توزیع  پایان خرداد جاری در مدار  تا  و حداکثر 
و بهره برداری قرار می گیرد . مدیر امور آبفای 
حال  در   : شد  آور  یاد  همچنین  گلستان  شهر 
مشترکین  و  شهروندان  آشامیدنی  آب  حاضر 
وکیفیت  کمیت  با  تابعه  شهرکهای  و  شهر  این 

مطلوبی تامین و توزیع می گردد . 
افزوده  با  امیدواریم  کرد:  تاکید  زاده  رضا 
موجود  دبی   ، چاه  این  استحصالی  آب  شدن 
شرب  آب  مصرف  مدیریت  با  و  یابد  افزایش 
توسط شهروندان شاهد مشکلاتی در زمینه کمّی 

و کیفی آب آشامیدنی در این شهر نباشیم .

نماینده مجلس شورای اسلامی از 
پروژهای آب و فاضلاب شهرستان 

قدس بازدید کرد 
محمودی   ، قدس  شهر   – کیوانی  علی 
شاه نشین نماینده مردم شهرستان های قدس، 
از پروژهای در  ملارد و شهریار به طور سر زده 
قدس  شهرستان  فاضلاب  و  آب  اجرای  حال 
مدیر  رضوانی  بهزاد  بازدید  این  کرد.در  بازدید 
کرده  راهمراهی  او  قدس  شهرستان  آبفای  امور 
روی  پیش  و مشکلات  ها  پروژه  اجرای  نحوه  و 
از  کامل  گزارشی  همچنین  کرد  تشریح  را  آبفا 
وضعیت موجود و برنامه های آینده را ارائه داد.
نماینده مجلس شورای اسلامی پس از بازدید از 
پیشرفت قابل قبول پروژها و از مدیرعامل آبفای 
آبفای  کارکنان  مجموعه  و  تهران  استان  غرب 
خواستار  و  کرد  وتشکر  تقدیر  قدس  شهرستان 
خصوصاً  آبرسانی  های  پروژه  اجرای  در  تسریع 
صورت  به  فاضلاب  آوری  جمع  شبکه  تکمیل 

کامل در شهرستان قدس شد.

عملیات شبکه جمع آوری فاضلاب در 
فاز یک اندیشه شهریار اجرایی شد 

آب  امور  مدیر   ، – شهریار  کیوانی  علی 
عملیات  دوم  قطعه  آغاز  از  شهریار  فاضلاب  و 
فاضلاب  آوری  شبکه جمع  کیلومتر   20 اجرای 
اسدی  داد.بهزاد  اندیشه شهریارخبر  فاز یک  در 
در خصوص نحوه اجرای این طرح اظهار داشت: 
توسعه  لوله گذاری همچنین  و  عملیات حفاری 
در  سرعت  به  مذکور  منطقه  در  فاضلاب  شبکه 
حال اجرا است.او گفت: به منظور ارتقای سطح 
اجرای  ضرورت  به  توجه  با  و  عمومی  بهداشت 
سال  طی  فاضلاب،   انشعابات  نصب  و  شبکه 
کیلومتر   20 بطول  اندیشه  یک  فاز  در  جاری 
در اقطار 200- 2۵0- 31۵ و 400 میلیمتر از 
جنس پلی اتیلن عملیات اجرایی انجام می شود  
.اسدی در ادامه بیان داشت: طی سال گذشته و 
کیلومتر  این طرح، حدود 1۵  نخست  قطعه  در 
شبکه جمع آوری فاضلاب اجرا و تا پایان سال 
از 3۵ کیلومتر شبکه  جاری، در مجموع  بیش 
جدید به پایان می رسد.مدیر امور آبفای شهریار  
آب  شرکت  همکاران  مجموعه  تلاش  با  گفت: 
تهران  غرب  های  شهرک  و  شهرها  فاضلاب  و 
 140 حدود  شهریار  کل  مجموعه  در  تاکنون 
کیلومتر شبکه فاضلاب شهری اجرا و به تصفیه 

خانه فاضلاب شهریار انتقال می یابد .

مدیرعامل شرکت برق گلستان:
بدهی۶۶میلیاردی ادارات گلستان به 

توانیر/مصرف 1۳۰ مگاواتی ادارات
مدیرعامل شرکت برق گلستان از بدهی 66 
میلیاردی ادارات گلستان به شرکت برق استان 
خبرداد و گفت: 10 درصد برق مصرفی گلستان 
است. ادارات  به  مربوط  مگاوات   130 معادل 

اصحاب  با  خبری  نشست  در  نصیری  اکبر  علی 
رسانه گلستان اظهار کرد: سال گذشته به دلیل 
کمبود تولید در نیروگاه های آبی خاموشی های 
متعددی در کل کشور و استان داشتیم که باعث 
شد برنامه ریزی های بخش صنعتی و کشاورزی 
دچار اختلال شود.وی افزود: با توجه به خاموشی 
ها، برنامه ریزی برای مدیریت مصرف را از سال 
گذشته آغاز کردیم و در همین راستا با دستگاه 
های مختلف تفاهمنامه هایی امضاء شد.نصیری 
گفت: امسال برای هر استان برنامه هفتگی پیک 
مصرف تعیین شده که باید این سقف را رعایت 
کنیم در غیر اینصورت در لیست خاموشی های 
توانیر قرار می گیریم.وی با اشاره به تغییر ساعت 
آینده  هفته  شنبه  از  امر  این  کرد:  بیان  اداری 
اتفاق می افتد و شروع به کار ادارات 6 و نیم تا 
13 و نیم خواهد بود.نصیری با تأکید بر رعایت 
الگوی مصرف ادامه داد: ساعات 13 الی 17 اوج 
سعی  ها  استانی  هم  بنابراین  است  بار  مصرف 
پرمصرف  سرمایشی  لوازم  ساعات  این  در  کنند 
را از مدار خارج کنند.وی تصریح کرد: ۵0 درصد 
سدهای کشور در سال گذشته خالی بود بنابراین 
آنها تنها توانستند چهار هزار مگاوات تولید کنند 
و با لحاظ تولید این مقدار در سال جاری کشور 
روبرو  مگاواتی  هزار  چهار  کمبود  با  همچنان 
بیان  با  گلستان  برق  شرکت  است.مدیرعامل 
حذف  مرداد  انتهای  تا  کاغذی  قبوض  اینکه 
خواهد شد، گفت: 60 درصد اطلاعات شهروندان 
ادامه  همچنان  اطلاعات  دریافت  و  شده  کامل 
در  کلانی  جویی  صرفه  قبوض  این  دارد. حذف 
سطح کشور خواهد بود.وی افزود: میزان مصرف 
برق ما در ماه های سرد سال 370 مگاوات است 
که این رقم اکنون به 930 مگاوات و در تابستان 

به هزار و 340 مگاوات می رسد.

به همت پزشکان جهادگر بسیجی انجام شد:
 ارائه خدمات دندانپزشکی رایگان به 

خانواده های نیازمند در اسلامشهر
صابر-  عشقی  اسلامشهر-بهاره 
جهادگران بسیجی دانشگاه شاهد در یک اردوی 
نیاز خانواده  جهادی خدمات دندانپزشکی مورد 
رایگان  به صورت  را  اسلامشهر  در  محروم  های 

ارائه کردند. 
در شرایطی که کشور دچار بحران اقتصادی 
شده و خانواده های بسیاری از اقشار کم درآمد 
زندگی  روزمره  مایحتاج  تامین  گرفتار  جامعه، 
هستند و با توجه به گرانی هزینه های پزشکی 
و درمانی، رفع مشکلات بهداشتی و درمانی این 
حتی  و  گیرد  می  انجام  سختی  به  ها  خانواده 
برخی از افراد قادر به مراجعه به مراکز پزشکی 
افراد  از  ای  عده  هنوز   ، نیستند  هم  درمانی  و 
تحصیل کرده و دلسوخته نظام و انقلاب هستند 
،که در راه رضای خداوند و برای یاری رساندن 
به محرومان جامعه با تفکر بسیجی و به دور از 
هر نوع نگرش سیاسی حزبی و جناحی خدماتی 
عید  دهند.تعطیلات  ارائه  رایگان  صورت  به  را 
سعید فطر فرصتی دست داد تا جمعیت پزشکان 
گروه  قالب  در  جهادگر  متخصصین  و  بسیجی 
حضور  با  شاهد  دانشگاه  شکری  شهید  جهادی 
دندانپزشکی  ،خدمات  اسلامشهر  درشهرستان 
و  نیازمند  خانواده های  از  جمعی  نیاز  مورد 
صورت  به  را  منطقه  این  در  ساکن  مستضعف 
بردارند  افراد  این  دوش  از  باری  و  ارائه  رایگان 
شهرداری  بحران  ستاد  دبیر  احمدی  ناصر   .
اسلامشهر اظهار کرد :در راستای ارائه خدمات به 
محرومین و نیازمندان جامعه با مشارکت جبهه 
فرهنگی جنوب غربی استان تهران و شهرداری 
اسلامشهر و با همکاری پزشکان جهادگر بسیجی 
نیاز  مورد  دندانپزشکی  ،خدمات  شاهد  دانشگاه 
افزود  شد.احمدی  ارائه  رایگان  صورت  به  افراد 
و  خیریه  مراکز  همکاری  با  نظر  مورد  :افراد 
بهزیستی  و  امداد  کمیته  حمایتی  نهادهای 
با  و  شناسایی  مرحله  چند  طی  در  شهرستان 
فراخوان زمان بندی شده به محل استقرار گروه 
در  واقع  شاهد  دانشگاه  شکری  شهید  جهادی 
بیمارستان صحرایی ستاد مدیریت ستاد مدیریت 

شهرداری اسلامشهر، مراجعه کردند. 

مجموعه تفریحی گردشگری اقامتی و درمانی 
در احمد آباد مستوفی احداث می شود

اسلامشهر-بهاره عشقی صابر-بخشدار 
در  بار  نخستین  برای  گفت:  مستوفی  احمدآباد 
اقامتی  گردشگری  تفریحی  مجموعه  کشور، 
رفاهی و درمانی به منظور ارائه خدمات درمانی 
اسلامشهر  شهرستان  مستوفی  احمدآباد  در 
بخشدار  لو  یقین  امیر   . شود  می  احداث 
خبرنگاران  با  گفتگو  در  مستوفی  احمدآباد 
تخصصی  شهرک  چندین  احداث  به  اشاره  با 
داشت  اظهار  مستوفی  احمدآباد  بخش  در 
ملی،  تولید  از  حمایت  و  اشتغالزایی  هدف  با   :
تولیدی  های  زمینه  در  تخصصی  شهرک  چند 
سرمایه گذاری  با  درمانی  و  خدماتی  گردشگری 
مستوفی  آباد  احمد  بخش  در  خصوصی  بخش 
شهرستان اسلامشهر احداث و آماده ارائه خدمات 
اقصا  در  وطنان  هم  و  اسلامشهر  شهروندان  به 
نقاط کشور خواهد بود .یقین لو گفت: نخستین 
و  اقامتی  گردشگری  رفاهی  تفریحی  مجموعه 
درمانی  ارائه خدمات  با هدف  در کشور  درمانی 
خانوادگی  و  تفریحی  کاملًا  محیطی  در  بهینه 
جذب  با  خاص  شرایطی  با  و  فرد  به  منحصر  و 
سرمایه گذار بخش خصوصی در بخش خوش آب 
و هوای احمدآباد مستوفی احداث می گردد .وی 
با بیان اینکه باید از اراضی مستعد کشاورزی در 
احمد آباد مستوفی حفاظت کنیم، تاکید کرد: با 
ساخت شهرک های تخصصی به منظور حفاظت 
و مراقبت از اراضی مستعد کشاورزی و جلوگیری 
از تاخت و تاز سودجویان و زمین خواران زمینه 

اشتغال جوانان نیز فراهم می شود.

شهردار خرم آباد خبر داد:

آغاز فاز دوم گسترده ترین پروژه آسفالت تاریخ خرم آباد
وحید رشیدی شهردار خرم اباد از انجام مراحل مقدماتی برگزاری 
مناقصه فاز دوم پروژه سراسری آسفالت خرم آباد خبر داد.وی با اشاره به 
اقدامات انجام شده در طی مدت اجرای فاز اول پروژه مذکور گفت:دوسال 
از آغاز پروژه سراسری آسفالت خرم آباد می گذرد و در این مدت بجز 
عملیات لکه گیری ، حدود 300 هزار متر مربع از معابر کوچک و بزرگ 

خرم آباد روکش شده اند
رشیدی با تاکید بر حجم بی سابقه عملیات لکه گیری معابر سطح 
شهر افزود : عملیات لکه گیری معابر هم اکنون با  9 اکیپ کاری و به 
صورت همزمان در سطح  مناطق خرم آباد در حال اجراست و این روند تا 
لکه گیری تمامی معابر مهم سطح شهر ادامه خواهد داشت.شهردار مرکز 
استان در ادامه به تشریح برنامه های آتی مدیریت شهری برای آسفالت و 

نوسازی معابر سطح شهر پرداخت و گفت:
در بودجه سال 98  ، 16 میلیار تومان را به ادامه پروژه سراسری 
آسفالت خرم آباد و در قالب پنج پروژه در نقاط مختلف شهر اختصاص 
داده ایم و هم اکنون در حال اجرای مراحل قانونی و مناقصات مربوط 
به این پنج پروژه هستیم که با انتخاب پیمانکار واجد شرایط ، عملیات 
اجرایی فاز دوم پروژه چندساله آسفالت خرم آباد آغاز خواهد گردید.وی 
آسفالت معابر بافت فرسوده را از دیگر برنامه های سال جاری مدیریت 

شهری عنوان کرد و اظهار داشت : تاکنون 800 تن قیر  را برای زیرسازی 
، آسفالت و نوسازی معابر بافت فرسوده شهر از جمله مناطقی چون فلک 
الدین، پشت بازار ، گل سفید و پشته تهیه نموده ایم و  امیدوارم بتوانیم 
به زودی عملیات اجرایی آن را آغاز نماییم.رشیدی در پایان حجم عقب 
ماندگیهای تاریخی مربوط به حوزه آسفالت و  زیرسازی و ساماندهي معابر 
خرم اباد را بسیار بالا توصیف نموده و خاطرنشان کرد : متاسفانه با وجود  
فعالیت بلندمدت و بی وقفه اکیپهای چندگانه آسفالت سطح شهر ، حجم 
عقب ماندگیهای این حوزه بسیار بالاست و هنوز معابر فراوانی را داریم که 
نیاز به زیرسازی و روکش دارند ، با این حال همه سعی ما این است که 
معابر مرکز استان را از نظر بحث آسفالت به یک حد استاندارد و قابل قبول 
برسانیم.شهردار خرم اباد در پاسخ به سخنان اخیر یکی از اعضای شورای 

شهر  :برخی به جای همراهی و یا نقد دلسوزانه  فقط تخریب می کنند
پس از سیلاب هیچگونه مجوز ترک تشریفات نداشته ایم

به  اباد در محل صحن شورای شهر  وحید رشیدی شهردار خرم 
انتقادات اخیر علی محمد صالحی نسب عضو این شورا در مورد عملکرد 
مدیریت شهری پاسخ داد.وی در مورد ادعای این عضو شورای شهر در 
مورد اعطای مجوز ترک تشریفات به  شهرداری جهت بازسازی پلهای 

تخریب شده  گفت:

ایراد این سخنان از زبان یک عضو شورای شهر تعجب آور است زیرا 
شورای شهر پس از سیلاب اخیر هیچ مصوبه ترک تشریفاتی نداشته است 
بلکه صرفا یک مصوبه اصلاح بودجه به پیشنهاد شهرداری و برای تامین 

اعتبار بازسازی پلهای بهداری ، اناری و آیت الله کمالوند  داشته ایم.
وی افزود : متاسفانه اشتغال بیش از حد اقای صالحی نسب به مسائل 
شورای عالی استانها باعث شده که ایشان در جریان بسیاری از امور شورای 
شهر نیز نیستند و در اینجا جهت اطلاع استان و همگان ، شورای شهر 
تاکنون دو مصوبه ترک تشریفات و آن هم ماهها پیش از سیلاب داشته 
است که اتفاقا جناب  صالحی از مخالفین  بودند که سرانجام با اصرار  

اکثریت کوتاه امدند.رشیدی ادامه داد:
دو مورد مذکور که برای انها مجوز ترک تشریفات صادر شد عبارت 
و  آبهای سطحی شهرک حکمت  دفع  برای طرح  لوله  از خرید  بودند 
همچنین طرح مطالعاتی مشاور پروژه پپاگر ؛  که در مورد اول برخلاف 
اظهارات آقای صالحی پروژه شهرک حکمت اجرایی شد و حتی معاون 
آوردند در  به عمل  بازدید  روند تکمیل آن  از  استاندار  محترم عمرانی 
حالی که ایشان به عنوان عضو شورا ، حتی زحمت یک بازدید ساده را به 
خود ندادند ،  در مورد دوم نیز طرح مربوطه ماهها در فرمانداری بود که 

سرانجام دو هفته پیش مجوز آن صادر شد.
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